
Dagsorden generalforsamling. 

1. Zia er valgt og generalforsamlingen er lovligt indkaldt. 

2. Koronafrit år, dejligt.  

Nyt køkken, tak for indsatsen 

Jubilæum gik rigtigt godt. 

Diverse møde for formand mfl. 

Nye nøgler til alt i klubhuset. 

Medlemstallet har været dalende fra 140->104. Der er dog masser på venteliste. 

Christine, Kirsten og Janni er uddannede som instruktører. Dorris starter på overbygningen. Heidi er 

ansvarlig for aspiranterne. 

Diverse konkurrencer har været afholdt og kommer også i 2023, lidt lokalt og måske en lille nordisk. 

Kaffe og te ? er gratis frem til sommerferien. 

Tak til alle diverse. 

3. Vi har et overskud på 15.239 kr. Christine gennemgik regnskabet. Regnskabet blev godkendt. 

4. Kontingentet forbliver uændret 1500 kr. 

5. Ingen indkomne forslag. 

6. Maria Rømer modtager genvalg og blev valgt ensstemmigt 

7. Udgår 

8. Maria og Marianne modtager genvalg. Valgt. 

9. Som suppleanter modtager Rikke som 1. suppleant og Heidi som 2. suppleant genvalg. 

10. To revisorer er valgt som Anette J. og Heidi. 

11. Revisorsuppleant  Mette Nielsen 

12. Eventuelt. 

En hvalpebane kunne være ønskeligt. Berit tages med på råd. 

Hvalpepakker savnes. 

Kredsinstruktører er gratis at få ud. Det kunne måske arrangeres. 


